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Lázár györgy óta minden magyar
miniszterelnöknek ugyanaz a társa-
ság súg egy-két személyt leszámít-
va. A súgás lényege, hogy Magyar-
ország legyen jó adós, fizessünk a
nyugatnak, legyünk kemények a
saját lakosságunkkal szemben. Ez
az álláspont ma is valós. Az akkori
parlament többsége MSZMP-s elv-
társakból állt. Ma, 2002-ben pedig
volt MSZMP-s elvtársakból áll a je-
lenlegi parlament többsége. Akkor
hol van a rendszerváltás? Sehol. A
80-as évek végén, amikor gazdasá-
gilag tönkretették az országot, ak-
kor tudatosan engedték a �felügye-
letük� alatt a többpárt kialakulását.
Azért volt erre szükségük, hogy a
sorozatos balhét más pártokra le-
hessen kenni, a médiumok segítsé-
gével. Mivel ez ma ma is a kezükben
van. Az emberek terelhetõsége már
biztosítva van számukra. Most már
tisztán és világosan látható, hogy a
MIÉP-en kívül minden párt felsõ
vezetését volt MSZMP-s megbízható
elvtársak alkották. Illetve az
MSZMP-bõl jöttek létre a �háttér-
ben� a különbözõ pártocskák. Mely
pártocskákba óvatosan beengedtek
ugyan buzgólkodó nemzeti érzelmû
egyéneket, de minden párt irányí-
tása az õ kezükben volt. Kivétel a
MIÉP az egyedüli radikális nemzeti
párt, melyben volt MSZMP-s káde-
reknek nincs helye, sem szava.

Amikor megetették a népet a
többpártrendszerrel, akkor a médi-

Új évezred új rendszer VI. rész

A gyarmatosítás rövid
történelme

umok segítségével le is darálták
õket. Lásd: MDF, KDNP, FKGP.

A FIDESZ-re még szükségük van
egy kis ideig, amíg Magyarország
földjét ki nem árusítják a külföldi-
eknek. Mert a földeladást csak kö-
zös erõvel tudják a néppel megsza-
vaztatni. Utána a FIDESZ-t is leda-
rálják. A földeladás alólunk egyen-
lõ a gyarmattal. Ilyen a világon se-
hol sincs.

Az úgynevezett rendszerváltást
csak pórázon alakíthatta az Antall-
kormány, mert a �Rózsadombi 13-
ak� így írták elõ, így akarták, ilyen
feltételek mellett egyeztek bele a
magyarkodásba. Így vagy sehogy!
Tudomásul kell venni, hogy ingo-
ványra nem lehet egy tisztességes,
erkölcstelen, rendjében, szellemé-
ben és kultúrájában is stabil ma-
gyar államot felépíteni � ugyanis
nem történt meg a felelõsségre vo-
nás és elszámoltatás minden téren.
Ezért már az 1990-es, kiváltképpen
az 1994-es és az 1998-as választás
is merénylet volt a magyar néppel
szemben. Az elmúlt hosszú-hosszú
évek alatt elképesztõen sok haza-
áruló gazember a saját és pártja ér-
dekeinek megfelelõen igyekezett
meghatározni az ország sorsát, de
a külsõ beavatkozás, az idegenkezû-
ség is erõsen jelen volt. A nép feje
felett megkötött paktumok is a me-
rénylet szerves részei voltak.

Folytatjuk
A MIÉP szarvasi szervezete

1 9 6 3 - b a n
születtem. Isko-
láimat részben
Szarvason, vala-
mint Békéscsa-
bán végeztem.
Gépésztech ni -
kus képesíté-
sem van. Jelen-

leg az Újtemplomi szeretetintézmé-
nyeknél dolgozom, mint gondnok.
Munkámhoz tartozik, hogy segítem
az idõsek életkörülményeinek javí-
tását. Kisebb-nagyobb problémáik-
ban megoldást igyekszem találni.
Ha kell, orvoshoz viszem õket vagy
éppen lámpát javítok.

Az Ószõlõkben az ott lakók kí-
vánságának megfelelõen egy bolt
megvalósítását tervezem. Az utak
javítása és szilárd burkolattal törté-

10.sz. választókerület Magyar Igazság és Élet Pártja
képviselõjelöltje vagyok,

Frankó Mihály
nõ bevonása a célom. Terveim kö-
zött van még iskolabusz járatainak
rendszeresítése. Kábeltévé, szenny-
vízhálózat, kerékpárút meg-
hosszabbítása Rózsásig. Tanyai élet
közbiztonságának javítása. Az elha-
gyott tanyák önkormányzat által
történõ megvásárlása és fiatalok-
nak történõ kiutalása az elsõ lakás-
hoz való juttatásukat így biztosíta-
ni. Összeségében az életkörülmé-
nyeinek javítása. Tanyasi rászoru-
lóknak és nyugdíjasoknak ebédhor-
dás megoldása. Tanyanapok rend-
szeres megszervezése évenkénti ha-
gyományszerû megtartása (repülõ-
napok, sportnapok, bográcsos par-
tik).  Célom nem ellenzékként sze-
repelni a város önkormányzatában,
hanem együttmûködõként a képvi-
selõtestülettel.

Tisztelt Választópolgár!
Prjevara Já-

nos általános is-
kolai tanár va-
gyok. 1957-ben
Szarvason szü-
lettem. Itt vé-
geztem általá-
nos és középis-
kolai tanulmá-

nyaimat. A Vajda Péter Gimnázium-
ban tett sikeres érettségit követõen
a Juhász Gyula Tanárképzõ Fõisko-
lán tanultam tovább. Tanárként
Kondoroson dolgoztam, majd 1986-
tól a csabacsüdi Általános Iskolá-
ban tanítottam. Jelenleg a Trefort
Ágoston Általános Iskola igazgató-
jaként tevékenykedem. Családom-
mal évek óta Szarvason élek. A vá-
ros északi részének fejlõdését, a te-
rületen lakók gondjait naponta ta-
pasztalom. Ezért is vállaltam bízta-
tásra, hogy független jelöltként in-
duljak az önkormányzati választá-
sokon, lakóhelyemen a nyolcadik
választókerületben, s képviselõ-
ként hitvallásom szerint tevékeny-
kedjem tovább. Ez, pedig röviden a
következõ. A választó számára a
képviselõ munkája két részre oszt-
ható. Az egyik a közvetlen kapcso-
lat, melyben az utca lakója joggal
várja el, hogy a választott személy
meghallgassa problémáját, ta-
náccsal, útbaigazítással, esetleg sze-

   Prjevara János
A 8. számú választókörzet független jelöltje

mélyes fellépésével segítse õt. Az
utca a tágabb környezet problémá-
it - a vagyonbiztonság, a közvilágí-
tás, a járdák és utak minõsége, a ját-
szóterek állapota, s megannyi más
gond - kijáróként igyekezzen orvo-
solni, megoldani.

A javítások, fejlesztések mérté-
két növelni - ez a sikeresség mércé-
je sokak szemében. Ezért elenged-
hetetlennek ítélem meg a körzeten
belül az összefogás megteremtését,
a vezetõk és a polgárok szélesebb
körét érintõen.

A másik rész a várospolitikus sze-
mélye. A választók elvárása, hogy a
város vezetésében azon lépéseket
támogassa szavával, szavazatával,
melyek a munkahelyek teremtésé-
ben, megtartásában, a közbiztonság
érzékelhetõ mértékû javításában,
az idõsek, elesettek támogatásában,
s a gyermekek, a fiatalok tanulmá-
nyi lehetõségeinek javításában je-
lentkeznek. Érvényesítse választói
érdekeit a döntések meghozatala
elõtt, s a szavazáskor.

Tisztelt Választóim!
Ezek azok az elvek, elvárások,

amelyeket megválasztásom esetén
magamra nézve kötelezõnek tartok
majd. Kérem, tiszteljen meg bizal-
mával, válasszon engem képviselõ-
jének.

Tisztelettel: Prjevara János
független képviselõjelölt

Az MDF a települések jó részén
közösen indul a választásokon a Fi-
desszel. A Békés megyei közgyûlési
helyekért viszont külön listát állí-
tott, mert biztos, hogy a két lábon
álló jobbközép � megyei szinten
erõsebb. Ma az MDF képviseli leghi-
telesebben a kereszténydemokrata
értékrendet. 15 éve képviseli követ-
kezetesen a nemzeti, polgári eszme-
iséget. Híve a demokráciának, a kul-
túrált politizálásnak s a fõ megyei

Jó szívvel ajánlom és kérem az MDF megyei listáinak támogatását!

Dávid Ibolya
a Magyar Demokrata Fórum elnöke

célok elérése érdekében az együtt-
mûködésnek. Mi nem a megélheté-
sért, a pozíciókért politizálunk;
szolgálni szeretnénk 50 éve folya-
matosan háttérbe szorított megyén-
ket. A listáinkon szereplõ nevek bi-
zonyítják: jelöltjeink tiszta kezû,
képzett, szakmájukban és a közélet-
ben is tapasztalt emberek. Hisszük,
hogy helyük van Békés megye köz-
gyûlésében. Az MDF listái a követ-
kezõk:

�Városi� lista:
1. Dr. Erdmann Gyula, megyei levéltár-igazgató,
2. Tóth Imre, Sarkad polgármestere, országgyûlési képviselõ,
3. Dr. Bencze Sándor háziorvos, Szarvas,
4. Pleskó Pál ny. gépészmérnök, Orosháza,
5. Dr. Csiby Miklós szülész-nõgyógyász, Békés,
6. Valentinyi Károly HAKI ig. helyettes, Mezõberény
7. Dr. Pallaghy Ferenc állatorvos, Szeghalom

�Kistelepülési� lista:
1. Pápai Zoltán, Kunágota polgármestere,
2. Dr. Prozlik László, Gádoros polgármestere,
3. Dr. Szkaliczki Zsolt ügyvéd, Tótkomlós,
4. Dr. Baranyi István, Pusztaföldvár polgármestere,
5. Gálfi László vállalkozó, Körösladány,
6. Máté Pál, Körösnagyharsány polgármestere,
7. Kozák János vállalkozó, Békésszentandrás alpolgármestere

Tisztelettel tájékoztatom a vá-
ros nyilvánosságát, hogy vissza-
léptem a polgármester jelöléstõl,
Babák Mihály javára és arra ké-
rem a választópolgárokat, hogy
szavazataikkal õt támogassák.
Döntésem indoka az, hogy nem
szeretném megosztani azokat az
erõket, melyek értékrendjét ma-
gaménak vallom. Bár sokmindent
másképp látok, másképpen csinál-
nék, alapjában véve mégis a város
szellemisége, kulturális hagyomá-
nyai és az elmúlt 12 év alatt elért
eredmények a jobboldal gyõzel-
mét kell hozzák. Ezért döntésem-
ben felül kellett emelkednem min-
den más szemponton. Természe-

Dr. Demeter László
polgármester-jelölt közleménye

tesen a Centrum ott lesz minden
válsztókörzetben és ha a városla-
kók úgy ítélik meg, hogy Babák
Mihály folytassa ezt a munkát a
Centrum színekben bekerült kép-
viselõk befolyással tudnak lenni
mindenre és el tudják érni a prog-
ramunknak legfontosabb elemeit:
a stílusváltást, az értékrendváltást
és a fiatalítást annak érdekében,
hogy legyen kontrollja a vezetés-
nek és érvényesüljön a demokrá-
cia. Ezért kérem Önöket, szavaz-
zanak Babák Mihályra és a Cent-
rum képviselõjelöltjeire.

 Dr. Demeter László
7.sz.körzet

képviselõjelöltje

35 éves va-
gyok, 13 éves
ikergyermeke-
im büszke
é d e s a n y j a .
Ó v ó k é p z õ t ,
majd Tanító-
képzõt végez-
tem, majd a Fõ

Téri Általános iskolában dolgoz-
tam 6 évig. Ezzel párhuzamosan
a Cervinus rádió munkatársa-
ként kerültem kapcsolatba a vá-
ros lakosságával. Kapcsolatom
az emberekkel nyitott és õszin-
te. Ezért válaszotottam újabb
célként a Testnevelési Egyetem
mentálhigiénés (lelki egészség)
szakának e l v é g z é s é t .  A
Pioneernél töltött 6 év után
most a Családsegítõ Szolgá-
latnál próbálom k i b ontakoz-
tatni szociális érzékenysége-
met.

Célom, hogy a 2.sz. választó-
körzet lakóinak segítséget tud-
jak nyújtani problémáik megol-
dásában, a mindennapi életük
komfortérzésének növelésében.
Ebben a körzetben laktam éve-
kig, tudom milyen nehézségek
és örömök színesítik a minden-
napokat, a városnak ezen a leg-
sûrûbben lakott részén.

2.sz. választókörzet képviselõjelöltje

Uhljár Zita
Fontosnak tartom a 44-es el-

kerülõ útvonal építésének szor-
galmazását, amivel csöndeseb-
bé, biztonságosabbá válna a Sza-
badság út mellett lakók minden-
napi élete

Igény van a bevásárlóköz-
pontok mellett a helyi kis piac
megvalósítására, mely az itt
élõk mindennapi igényeit elégít-
heti ki

Feladatomnak érzem, hogy a
MÁV-val tárgyalásokat kezde-
ményezzünk a  városképhez
illeszkedõ Állomás és környe-
zetének rendbehozatala érde-
kében

Kötelességünk a társadalmi
feszültségek és a rohanó élet
miatt veszélyeztetett fiatalok
testi és lelki fejlõdését biztosíta-
ni. Ennek érdekében egy Ifjúsá-
gi Centrum létrehozását kezde-
ményezem.

Amennyiben úgy gondolják,
hogy céljaink közösek, kérem,
hogy szavazatukkal támogassa-
nak, hogy az Önök érdekében
mûködhessünk együtt!

Ideje, hogy a tapasztalt, idõ
kollégák mellett szerepet kap-
jon a fiatalos tudás és lendület.

Ehhez kínálom fel segítsége-
met.

Tisztelt Vá-
lasztóim!

Nevem Dr.
Gyalog Sándor
és a Fidesz �
MDF 10. számú
egyéni választó-
kerület képvise-
lõjelöltje va-

gyok. Vállalkozó és családapa, és ez
a két dolog legalább olyan fontos
számomra, mint az, hogy a rend-
szerváltás óta szolgálom már a
Szarvasiakat. Elõször jegyzõként,
majd önkormányzati képviselõként
és alpolgármesterként. Négy éve
képviselem már Önöket az Önkor-
mányzatban, mint egyéni képvise-
lõ, és ezalatt a négy év alatt nagyon
sok mindent értünk el. Sikerült
megvalósítani, hogy Középhalmon
újra lett játszótér és sportpálya,
amit mindenki használhat. Elké-
szült és átadásra került az Érparti-
szõlõk Kerékpárút elsõ üteme, to-
vábbá több, mint 1 km hosszú ivó-
vízvezeték a gyomaendrõdi út mel-
lett a Rózsási-szõlõktõl Rózsás irá-
nyába. Az elmúlt évben megoldó-
dott a szervezett szemétszállítás
mind a Szõlõkben, mind pedig Ró-
zsáson. Az Ó-szõlõi bekötõút, továb-
bá a két éve kihelyezett három da-
rab fedett buszmegálló és a lakos-
sági igényekhez igazodó buszme-
netrend szintén a választókerület-
ben lakók kényelmét szolgálja. El-
értük, hogy a polgárõrség napi
rendszerességgel ügyel a választó-
kerület közbiztonságára. Sokat dol-
goztunk, és az eredmény nyilvánva-
lóan a közös munkával valósulha-
tott meg. De van még mit tenni. Sze-
retném megismertetni Önöket
azokkal a tervekkel, melyeket a kör-
zet további fejlesztése érdekében
fogalmaztam meg, és megvalósítá-

Dr. Gyalog Sándor
10. számú egyéni választókörzet

sukért a következõ négy évben �
bizalmuk elnyerése esetén � dol-
gozni kívánok. Szeretném, ha foly-
tatódna az ivóvíz-hálózat tovább-
építése a gyomaendrõdi út mellett
Rózsásig, megoldva ezzel az ott la-
kók közel egy évtizedes problémá-
ját. A Rózsási-szõlõkben és Rózsá-
son lakók életét fogja megkönnyí-
teni az Érparti kerékpárút tovább-
építése, ami hamarosan elkezdõ-
dik. Természetesen � a lehetõségek-
hez mérten � a kiépült és a kiépí-
tésre kerülõ kerékpárutak mentén
meg kell oldani a közvilágítást is. A
közlekedést szolgálja majd újabb
fedett buszmegállók kihelyezése a
gyomaendrõdi út mellett (Rózsá-
son, a �Bednár kocsmánál� és a
�Fulajtár-tanyánál�), valamint a
meglévõ �rózsási� fedett buszmeg-
álló áthelyezése a lakótelep elé.

A kábeltelevízió hálózat kiépíté-
se szintén az Önök kényelmét szol-
gálhatja majd. Fontos kulturális fel-
adat, hogy Középhalmon létrejöj-
jön egy közösségi ház, és annak
fenntartását is megoldjuk. A volt
�Széles-úti iskolát� Középhalommal
összekötõ út szilárd burkolattal tör-
ténõ ellátása a már szilárd burko-
latú bekötõ-út csatlakozási pontjá-
ig, ugyanitt az ivóvíz- és a csapadék-
víz elvezetõ rendszer kiépítése szin-
tén a következõ négy év feladata.

Mindezt � ahogy eddig is �nem
egyedül, hanem Babák Mihály Pol-
gármester úr csapatának tagjaként
szeretném elérni. Ha szeretné, hogy
a fejlõdés tovább folytatódjon, ké-
rem szavazzon rám, mint képvise-
lõjelöltre, és Babák Mihályra, mint
polgármesterre!

Tisztelettel:
Dr. Gyalog Sándor

a 10. számú egyéni válasz-
tókerület képviselõjelöltje

Tisztelt Választóim!
B e s e n c z y

Zoltán vagyok,
a Fidesz � MDF
9. számú válasz-
tókerületi egyé-
ni képviselõje-
löltje. Kötõdé-
sem ehhez a vá-
l a s z t ó k e r ü l e t -

hez nagyon régi. Itt dolgozom
ugyanis évtizedek óta. Mint mezõ-
gazdaságból élõ ember, természetes
a kötõdésem a külkerületekhez, és
az itt élõ emberekhez. Ezért is vál-
laltam el, hogy megmérettetem ma-
gam abban a körzetben, ahol a leg-
többen élnek a földbõl, az állatok-
ból. Mezõgazdasági szakmérnök va-
gyok. Talán ebbéli minõségem is se-
gít abban, hogy még hatékonyab-
ban tudjam képviselni Önöket. Ter-
mészetesen családapa is vagyok,
nagyobbik fiam szintén agrármér-
nök lesz, így a családi hagyomány
folytatódhat. Sokan ismernek Önök
közül. Akik ismernek, tudják rólam,
hogy vállalkozóként nem csak a si-
kert, hanem az emberséget, az em-
bert is nézem. Úgy gondolom, a vál-
lalkozásomban elért sikerek után,
kötelességem tudásomat azok kör-
nyezetének fejlesztésére is fordíta-
nom, akikkel együtt dolgozom évti-
zedek óta. Természetesen tenni vá-
gyom, és a tettekhez tervek is kel-
lenek. Mit is szeretnék elérni az el-
következõ négy évben, amennyiben
megtisztelnek bizalmukkal?

Elõször is szeretném, ha a körzet-
ben egyre több helyen épülne ki a
betonút. Ez fontos azért is, mert így
az itt lakók be tudnak jutni a város-
ba, de fontos azért is, mert ugyan
ezen az úton jut el a város is Önök-
höz. Fontosnak tartom, hogy meg-
épüljön a szarvasi elkerülõ út

Besenczy Zoltán
9. számú egyéni választókörzet

(�szarvasi M0 � s), hogy a lehetõ
legrövidebb idõ alatt,  és gyors
ütemben tudjanak eljutni a város
különbözõ pontjaira. Az útnak itt
valóban összekötõ szerepe van.

Azon kívánok dolgozni, hogy a
körzet azon részeibe, ahol még nem
teljes az alapközmû (például hiány-
zik a vezetékes víz, mint Brezi-
nában), azok kiépüljenek. Fontos,
hogy a közbiztonság emelése céljá-
ból, mindenhol megfelelõ legyen a
közvilágítás, és fejlesszük azt, ahol
ez indokolt. Az utcák fejlesztése
nem maradhat el. Mindenhol, ahol
jelenleg még nincs, ki kell épülnie
az akadálymentes közlekedést biz-
tosító járdáknak. Ahol jelenleg még
nincsenek, ott a pályázati lehetõsé-
gektõl függõen szeretném elérni a
kerékpárutak megépülését. Ezen
utak mellé, ahol lakott területen ha-
ladnak, elõ kívánom mozdítani a vi-
lágítás kiépítését is. Szeretném,
hogy a kényelmi szolgáltatásokat
egyre többen vehessék igénybe.
Ilyen a vezetékes földgáz, vagy a
kábeltelevízió. Szeretném elõmoz-
dítani, hogy ahol technikailag meg-
oldható, és jelenleg még nincs ki-
építve, oda eljussanak ezek, és az
ehhez hasonló szolgáltatások is.

Természetesen a sok munkához
kevés egy ember. Ezért ezeket a fel-
adatokat Babák Mihály Polgármes-
ter úr csapatának tagjaként szeret-
ném elvégezni. Az elõzõ négy év-
ben már bizonyítottak a polgári
erõk! Kérem, tiszteljen meg en-
g e m  b i z a l m á v a l ,  é s  s z a v a z z o n
r á m  a z  ö n k o r m á n y z a t i  v á l a s z -
tásokon, mint képviselõre, és sza-
vazzon Babák Mihályra, mint pol-
gármesterre!

Besenczy Zoltán
9. számú egyéni választóke-

rület képviselõjelöltje

A CENTRUM jelöltjei
1.sz. v.k.: Varga Anikó tanítónõ
2.sz. v.k.: Uhljár Zita tanárnõ
3.sz. v.k.: Galla Tibor mérnök-informatikus
4.sz. v.k.: Nyerges Attila testnevelõtanár, edzõ
5.sz. v.k.: Tímárné Bába Edit vállalkozó
6.sz. v.k.: Dr Molnár Mihály ügyvéd
7.sz. v.k.: Dr Demeter László fõiskolai adjunktus
8.sz. v.k.: Turák Mihály statisztikus
9.sz. v.k.: Nagy gabriella vállalkozó
10.sz.v.k.: Benes János kertészmérnök

......hogy középen is legyenek...


